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Innspill fra hovedverneombud i dialog med kontrollutvalget 
 
HVO sitt innspill går på HMS/arbeidsmiljø 
 

• Vi mener vi har et godt HMS-system. Vi bruker kvalitetssystemet Compilo 
for rutiner, dokumentsamling, avviks- og varslingsmeldinger. 

• Mange enheter/avdelinger er dyktige i sitt arbeid med HMS. Dvs. 
IA-oppfølging, avviksmelding (og oppfølging), vernerunder, 
HMS/IA-årsplaner og de følger interne og eksterne lover, rutiner og pålegg. 
Men, flere kan bli bedre! 

• Opplæring innen HMS: 
o Årlig 40t grunnkurs 
o Minst to halvdagssamlinger for alle VO 
o IA/HMS-uke høst 2019 (som vi legger opp til skal bli tradisjon hvert 

år) 
o HMS-koordinator og HVO er mye ute på enhetene med opplæring i 

HMS-tema 
• HMS-arbeidet er målbevisst arbeid for å få enheter/avdelinger til å forstå 

nytten av å ha et godt arbeidsmiljø 
• Samarbeid: 

o Vernetjenesten har godt samarbeid med de tillitsvalgte 
o HVO samarbeidet tett med personal, da spesielt HMS-koordinator 
o Vi har et meget godt samarbeid med BHT (ANT) 

• Det totale sykefraværet gikk ned i første del av 2020, og vi håper den gode 
trenden fortsetter 

 
Vi mener ut fra dette at ansatte i Levanger kommune stort sett har et godt 
arbeidsmiljø, men trykket må fortsatt holdes. 
 
Mvh 
Jostein Hulbækdal 
HVO 


